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Protokół nr LXXV/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 19 kwietnia 2024 r. 

w godzinach 1403 – 1542 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pan Jan Żerek – do 2020 r. Sekretarz Gminy Inowłódz; 

5) Pani Beata Janik – Radca Prawny; 

6) Pani Jolanta Malej – Kierownik Referatu Usług Komunalnych; 

7) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

8) Pani Lidia Jackow – Z-ca Kierownika USC; 

9) Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji; 

10) Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu; 

11) Pani Dominika Mizerska – Kierownik Centrum Usług Wspólnych w Inowłodzu; 

12) Pani Monika Matusiewicz – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 

lata 2024-2043. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, w tym określenia kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzania 

oceny punktowej dla lokali mieszkalnych budowanych w ramach inwestycji realizowanej przez 

Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową KZN Łódzkie Centrum Sp. z o.o. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność osoby fizycznej do gminnego zasobu nieruchomości. 

13. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXXIV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 
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14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

16. Podziękowania dla Radnych VIII Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

17.  Zamknięcie obrad LXXV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie LXXV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu VIII kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Robert Pawłowski otworzył obrady LXXV sesji 

VIII kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz, Panią Mecenas, Pana Jana Żerka – byłego Sekretarza 

Gminy Inowłódz. Powitał również Panie i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, pracowników Urzędu 

Miejskiego, jak również mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji w sieci. 

Przypomniał zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

13 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Stanowi on załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Pan Przewodniczący 

zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do dzisiejszego porządku obrad. Ze względu na brak 

zgłoszonych zmian radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 13 radnych. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady Miejskiej i radni 

otrzymali powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, 

czy są uwagi do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 

12 radnych, przy 1 głosie przeciw. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Biuro 

Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że w każdy wtorek pełni dyżur w godzinach 

od 15:30 do 17:00 w Urzędzie Miejskim (także dyżury telefoniczne). Pan Przewodniczący ponadto 

w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych spotkaniach oraz zebraniach. 
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Ad. 6 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który omówił ww. informację.  

 

Nastąpiła zmiana kworum (1416) 

Liczba radnych obecnych na sali obrad: 14 

Do sesji dołączyła: Monika Drużdż 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionej informacji. 

Radna Pani Jolanta Bilska zapytała czy zostało podpisane porozumienie z Zarządcą Dróg 

Krajowych w sprawi chodnika na ul. Klasztornej w Inowłodzu. 

Pan Burmistrz powiedział, że zostało podpisane porozumienie z Dyrektorem Generalnym Dróg 

Krajowych i Autostrad oddział w Łodzi na przeprowadzenie przez Gminę Inowłódz tego zadania. 

Aktualnie trwają prace związane z przygotowaniem założeń do projektu. Jest wyłoniony projektant, 

a w dalszej kolejności będzie ogłaszany przetarg na wykonanie projektu. 

Do powyższych informacji radni nie mieli więcej pytań. Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja 

Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 

lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr LXXV/491/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 
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Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr LXXV/492/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr LXXIV/493/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr LXXIV/494/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, w tym określenia kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzania 

oceny punktowej dla lokali mieszkalnych budowanych w ramach inwestycji realizowanej przez 

Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową KZN Łódzkie Centrum Sp. z o.o. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru 

wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, w tym określenia kryteriów pierwszeństwa, 

zasad przeprowadzania oceny punktowej dla lokali mieszkalnych budowanych w ramach inwestycji 

realizowanej przez Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową KZN Łódzkie Centrum Sp. z o.o. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 3 radnych głosowało pozytywnie, przy 1 głosie wstrzymującym. Komisja Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i Sportu w głosowaniu udział brało 5 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie, przy 1 głosie 

wstrzymującym, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało 

pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr LXXIV/495/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność osoby fizycznej do gminnego zasobu nieruchomości. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność osoby fizycznej do gminnego zasobu 

nieruchomości. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 4 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 3 radnych głosowało pozytywnie, przy 1 głosie wstrzymującym. Komisja Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i Sportu w głosowaniu udział brało 5 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie, przy 1 głosie 

wstrzymującym, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało 

pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr LXXIV/496/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 13 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXXIV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Inowłodzu została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 14 

Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 15 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Sołtys Brzustowa Pani Jadwiga Warczyk zgłosiła, aby powiat uzupełnił pobocza drogi 

w Brzustowie. 

Radna Pani Teresa Kupis zapytała, czy jest możliwość, aby przewieźć osobę niepełnosprawną na 

turnus na Mazury pojazdem, który Gmina posiada. 

Pan Burmistrz powiedział, że sądzi, że tak, ale musi bardziej szczegółowo poznać sprawę. Pan Burmistrz 

powiedział, aby osoba zainteresowana skontaktowała się z urzędem. 

Radna Pani Teresa Kupis zapytała, kiedy zacznie działać fotowoltaika przy domu ludowym. 

Pan Burmistrz powiedział, że trzeba prawdopodobnie poczekać, aż zakład energetyczny podłączy 

i umożliwi produkcję. Pan Burmistrz powiedział, że zajmie się tą sprawą i udzieli informacje na ten 

temat. 

Radna Pani Teresa Kupis zapytała o pismo w sprawie światłowodu. 

Pan Burmistrz powiedział, że poprosił pracowników, którzy zajmują się pomocom mieszkańcom 

w dostępie do sieci światłowodowej, aby o takich staraniach i działaniach informowali radnych 

i sołtysów. Pism wysyłanych są dziesiątki od początku procesu inwestycyjnego. 

Radna Pani Teresa Kupis podziękowała mieszkańcom Królowej Woli za udział w sprzątaniu wsi. 

Radny Pan Piotr Gawęda zapytał o drogę za kopalnią, czy coś dzieje się w tym kierunku. 

Pan Burmistrz powiedział, że drzewa zostały wycięte, droga zostanie wykorytowana i posypana 

tłuczniem, aby można było z niej korzystać. 

Pan Przewodniczący Robert Pawłowski w imieniu Rady złożył gratulacje Pani Lidii Jackow, za 

wygraną w wyborach do Rady Powiatu Tomaszowa Mazowieckiego. 

Pan Przewodniczący Robert Pawłowski podsumowując VIII kadencję Rady Miejskiej 

w Inowłodzu odczytał obszerną wypowiedź. (całość możliwa do odsłuchania na stronie 

https://bip.inowlodz.pl/ zakładka Transmisje archiwalne) 

 

Ad. 16 

Podziękowania dla Radnych VIII Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Wręczone zostały imienne podziękowania dla Radnych VIII Kadencji Rady Miejskiej 

w Inowłodzu. 
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Ad. 17 

Zamknięcie obrad LXXV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

  

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                /-/  Robert Pawłowski 
 

 

 

 

 

 

      Protokół sporządzony przez: 

 

     Referent ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
*Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 


